
Elbląg, dnia 2016-03-17 

 
Antoni Czyżyk 

Radny Rady Miejskiej w Elblągu 
Platforma Obywatelska 
 

 
Pan Witold Wróblewski 

Prezydent Miasta Elbląg 
 

Interpelacja 
do Prezydenta Miasta dot. transportu wodnego dla elblążan na Mierzeję 

Wiślaną w okresie letnim  

 
Zbliża się sezon turystyczny, w trakcie którego mieszkańcy Elbląga po raz 

kolejny będą wypoczywać na Mierzei Wiślanej. Dla części z nas są to często 
jednodniowe wyjazdy „nad morze”, z których jednak sporą część tracimy na 

stanie w korkach na trasie Elbląg – Mierzeja Wiślana. Dotyka to zarówno 
osób podróżujących samochodami prywatnymi jak i środkami komunikacji 
publicznej.  

Dodatkowo pod koniec ubiegłego roku ruszyły prace związane z przebudową 
drogi S-7, które również powodują czasowe ograniczenia lub utrudnienia  

w ruchu drogowym. W okresie wakacyjnym może to skutkować jeszcze 
większym wydłużeniem czasu podróży. 

W dniu 15.03.2016 r. otrzymałem na skrzynkę mailową propozycję 
organizacji w miesiącach lipiec i sierpień połączeń wodnych statkiem do 
Krynicy Morskiej. Oferta obejmuje zarówno wariant skierowany tylko do osób 

wyruszających z Elbląga do Krynicy Morskiej i z powrotem lub wariant,  
w którym turyści przebywający na Mierzei Wiślanej mogą przypłynąć do 

Elbląga z Krynicy Morskiej i tam w tego samego dnia wrócić (trasa przez 
Tolkmicko).  

 
Moje pytania: 

1. Czy, biorąc pod uwagę utrudnienia w ruchu kołowym na Mierzeję 

Wiślaną, nie warto byłoby podjąć działania wspierające ułatwienie 
dostępu mieszkańcom naszego miasta do wypoczynku na mierzei? 

2. Czy miasto byłoby zainteresowane w promocji tego rozwiązania  
i wsparcia go logistycznie, finansowo na wzór wsparcia 

komunikacyjnego samorządów dla lotnisk? 
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